
 

 

 
 

 
 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 

(vragen ingevolge artikel 46 van het reglement van orde voor de vergaderingen van de 

gemeenteraad van de gemeente Gennep) 

 

 

RG nr.: 435488 

 

 

Datum: 12 april 2021 

 

 

Aan de voorzitter van de raad. 

 

 

Steller vragen: Fractie D66 Gennep   

 

 

Onderwerp:  Zorginitiatief TOP zorg op Residence Heijendael te Heijen 

 

 

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden 

 

 

Op 30 maart jl. heeft het college besloten om in principe medewerking te verlenen aan de 

ontwikkeling van het zorginitiatief TOP zorg op Residence Heijendael te Heijen. D66 Gennep juicht 

zorginitiatieven van harte toe. Wij zien zeker een noodzaak voor dit soort zorg.  Positief in dit initiatief 

is dat deze voorziet in op een tussenvorm tussen verpleeghuis en huis. Mensen kunnen in eigen 

omgeving blijven met hun familie om zich heen. Toch is voor onze fractie niet alles duidelijk. We 

hebben dan ook de volgende vragen: 

 

1. Het college heeft een verstrekkend besluit genomen. Waarom zijn wij als raad hier niet van tevoren 

in gekend? 

 

2. Welke activiteiten hebben BCI III Properties BV en Unit4Care in het verleden ontwikkeld? Hebben 

zij ervaring met zorgverlening- en ontwikkeling? Ook lezen wij in de Gelderlander dat 4Capital sinds 

januari een zorgboerderij en groot zorghotel ontwikkelt in Winterswijk. Wat is de relatie met 

bovenstaande initiatief? Waar zijn gelijksoortige projecten te bezoeken? 

 

3. Hoe gaat men die hulp verzorgen? Worden er medische faciliteiten voor te voor het leveren van 

tijdelijke zorgvraag, overbrugging- en palliatieve zorg gebouwd? 

 

4. U geeft in uw collegebesluit bij de toelichting aan dat de Vitaliteitsmanager provincie Limburg 

juichend heeft gereageerd op dit initiatief. Kunnen wij kennis nemen van zijn inzichten na analyse van 

aanvraag? 

 

5. Er zijn verschillende handhavingsincidenten geweest in het verleden. Heeft het college contact met 

de eigenaar van Residence Heijendael? 



 

 

 

6. Een aantal van de bestaande chalets op het terrein zijn in particuliere handen. Hier zal een passende 

oplossing voor moeten worden gezocht. Over hoeveel chalets gaat het en wat is de oplossing? 

 

 

 

De fractie van D66 Gennep 

 

Anke Sonnemans, Paul Wessels en Frank Pubben   

 

 

 

 


